
sa redovne sjednice Savjeta Narod. 
nog muzeja-Labinlodržane dana 14.1 
1969 gods u ptostorijama SC a 

LablnIsapočetkom u 16 sati• 

Prisutni Predsjednik Savjeto prof.14113enko Fad13evi4prof.St3epan 
Mate6i6,Dimini5 Jos1p,Dragojevi5 :arko,Farkaš Marija, 

Jakovčič LjubolDobrila Pi1epič,Mohorovi6 PinolVorano Tullo 

r4iku1jan Marija. 

Opravdano odsutn1 t Gre&rić AntoniFaraguna Josip 

Predsjednik Savjeta otvara sjedniou l. predlaže slijed 

D n e vi r e d 

I. Izvjetaj o radu Narodnog muzeja Labin u-protekloj godini. 

2. Izdvajanje Narodnog muzeja iz sastava "Suvenira Istre* Labin, 

sistematizacija radnih mjesta 
3. Program rada Narodnog mnzeja za 1969 god.Plan prihoda l. rashoda 
4. Razno 

AD - I Po ovoj tačel dnevnog reda drug Tulio Vorano ,kustoel Narodnos 

muzej;2 proUtao je Izvještaj o xadu X.mnzeja za 1968 god. 

AD - 11 Drng Vorano po toj ta3c1 navodi prednostI koje je muzej imme 

od fuzije sa "Suvenirom Istre" Labtnli to n vidu prevoza kod 

otkupa etnografske gradje,to u -vidn otvaranja Galerije.Wedju-

tim pošto se stanje n "Suvenirn Istre" promijenilo bilo bi bolje 

za muzej da se odvoji. 
Po pitanju sistematizacije radvih mjesta drug Vorano 

predlae 

sliede6e Xhstos muzeja bio bi ujedno f upravitelj muzeja, 

dokumentarac,honorarni knjigovodja i istačica sa manjs od 

Polovine radnog vremena. 

AD - III Drng Vorano Uta progran rala i plan prihoda i rashoda za 

1969 godinu. 

Po naprijed izloženoj materiji prešlo se na diskusiju. 

Prof.Fadljević - obv%titi paž'nju na 50-godišn3leu SX,godišnjlou * bin-

Ske repubikeskeo l. na aredjenje zbirke NOB e. 

Vorano Tullio da se sazove stručni Savjet kako bi se pregledale 

prostorije u knpljenoj kua Frankovi6 Vlačić,gđje bi se postavila 

zbirka Matije Vlei6a.PoŠto ku64 raspolae sa više prostorija 
negp je 

potrebno-za postavljanje dotične zbirkelpređlažem da se razmotri mogn6-

nost za uredjenje 2-ate1jea,k03a au bila predvidjena 
zaključcima 

stručnog Savjeta.Drng Faraguna je obećao eredstva za nređjenje 
zbirke 

Matije 
Prof.FadljevIA Povodom $Y.odišnjice XP u Labinu 641 se odrati stzpozij 

pa bi se mnzej tom prigodom trebao afirmirati,kao t iskoristiti 
povolj-

nn situaciju zainteresiranosti Repnblindh oggana aa-Labiliwhe 
tražiti 

oređetva.Trebalo bi onradjivati sa centrom u ciljn posjeava-

školske djece Lnzeja. 



Isto tako trebalo bi surad31vat1 sa provjetnim rwinielma na evia 
školama u eilju vodjenja djeee na prigodne izlobo• 
Suradnja sa turlstičkia društvom 1 ugostiteljetvoa* 
Izložba najboljih dječjih-radova u muzejn* 
Izložba 50.godlAnj1eo EP u suradn31 muzeja 1z-Pule,Contra za prou6a-
vanje radničkog pokreta Rijeka 1 Muzeja revoluelje Zagreb,s tla da 
se tome pridje ser1oznije 1 sa bogatim mater13a1om* 

Vorano Tulllo do 19;111 god*planiramo-potpuno kompletiratl muzejeko 
zbirketa onda b1 se 110 ua jednu živn suradnju nančna predavania. 
Po pltanjn samolsinanelranja muzeja drug Drago3ev16 ematra da se 
muzej kao kulturna-netanova ne požo potpuno sama finaneirat1¥1 tra. 

žlti mogne:nost da ngoetiteljetvo koje od mnzeja ima korleti-učest 
vuje u flnamclranju*Dalje navod1 da bl trebalo da se uneso - u turie-
tičke proepokte 1 hlstorijski preffl.ed Lablna*jer bi to L turiate 
intereelralo a za Muzej b1 to blo vld reklame,za koja on rema sreds-

tva.Ove godlne planiramo datl muzeju l. suvenlre za prodaju a proce-

nat odobravamo Muzeju* 
upoznat1 nao-da-je stlgao dople 1z Republičkog sok*etarjata za 
prosvljetu knituru 1 fižičku kulturn u kojea orl traN1 da 8e muzej 
odvojl od 91Suven1ra Istreg Labin*"Suvenir Istre* usvojlo je takav 
prograa-kojia bi muzej u ovo sltuaelji aaao trpio pa-aao b111 miŠlje-

da-se muzej odvojirpa je u-tom anislu i doneuna odluka kolektiva* 

Drug Jakovčič Ljubo -oevrnuo se na flnaroiranje Muzeja bez Čega 
nema djelatnosti mazeja*Rad na sbitkaaa Radničkog pokreta 1 NOB -a* 
Ina joŠ mnogo materijala po teronn,troba to-pokup1t1lobraditi 1 sa 

jednom grupom ljudi utvrd1t1 istInitost dokumenatalkao i pomoa kod 

postavo to se tiče fuzijo sa ‘13uverlrom Iotrew ja saa lično od po-
četka bio protiv toga* 
Povodom 50-godiŠn3co XP đrganizirat1 prigodnu izložbu* 
Dimiriić Josip gpvore(51 o fuziji-navodieda to rlje bila ničija 
privatna žolja n1 nainjera*U-Motovunu na godišnjoj sjednici DWH--

podružnice za istrulovu odluku-prihvatill eu svi Č1anov1 sa oduev-
ljenjemja ieto tako i u Zagrebn*-
Ako se uprava odros1 prOma Muzejn ma6ehinski on se neće moft razvijatJ 
Prof*Matočlć Stjepan - 0d kađa jo prof,Hajm otlao muzej nije n11:a 
nčinlo* 
Snatram da bi trobalo izmjenitl sastav Savjetaljer kako rad1 Savjet 

tako radi i Ustanova* 
Za mene 11čno bilo jo opravdano epajanje Muzeja sla 0Suvonlroa Istro" 
Trebalo bi mazgovaratl sa drugom Faraguna Joelpom i drugoa Gobo 

Josipom 
1)1a1r16 Joelp vjeroval1 eno oboćsnj1aa*kad ne radllo na uredjenju 
svi su bili zato a kad je trobalo dat1 sredstva nitko nlje davao 

srodstva za pokriće dugova* 
Nekon dlskuside tilo se na uevajanje Izvještaja o radu Narodnog 

muzeja Labln u 1968_godlnloto donijelo slijodečl s 
Zaključaksusvaja se lzvjeŠtajoradu 1arodnog tuzeja Labin 

n 1968 godlni* 



2o pitanju izdvajanja NarodnOg muzeje ta eastava *Suvenira Istre* 

hslanovi Sayeta muzeja jedndslasno donašaju elijeđea 

Zaklju'daks  da ee Narodni mnaej odvoji od eastava »Suvenira 
Istreo• 

Po slsteaatIzaolji radnlh mjeeta Uanovl kolektiva donaUtju slije—
dea 

Zakl u'dakt Drihva6a ee elteLlatizacija radnlh mjeeta 

Razmatrajua program rađa Narodnog muzeja Labln članovl Savjeta 

donanaju elljedea s „ 

Zaklinčaks  urihvar3a setusvaja-proram rada Narodnog 
muzeja za 1969 godlnu,kao I plan prlhoda I 
rashođa, 

Sjednlea je zavrUla radom u 18 

Zap4„snlčar s 

MIkuljan Marija. 
kj(,<A"tc,‹ 

Predejednlk Savjeta 
NIpmuzeja Labin 
Prof Mil enko Padl3evi(5 

4444, 



1)ragi profesore, 

šaljemo Vam opet neki materijal:kako biste imali uvid 
nove djelatnosti koje si je iuzej zacrtao. 

£islim da zamisao nije los'a i da bi se pozitivni rezul-
tati morali pokazatil samo će oni zavisiti od naćina realizaci-
je novog programa.Jedno je vjerojatno sigurno l a to je da će 
posla biti na pretek,pa se barem na to nećemo a1iti.ako nam 
ne daju financijska sredstva koja su obećali nećemo se u niSta 
uputati; raditi ćemo samo ono S'to budemo mogli pokriti. 
.6,ko bi to krenulo kako treba onda bi to bio vid komerzijaliza-
cije Liuzejg i vjerojatno bi neka sredstva ostvarivao. 

Kada ga budemo usvojili,poslqti ćemo Vam i statut.0 njemu 
će djelatnosti i"i:uzeja biti prilićno š'iroko zahvaćene ali neka 
Vas to ne smeta,to radimo zbog toga da bi svaka naša aktivnost 
bila zakonita. a taj način nitko nam neće moći-prigoYarati 
mi ćemo se koncentrirati na ono najvaZnije. 

ja ću doći u Zagreb oko 20.oluljka. 

i.nogo pozdrava od svih nas. 


